
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 22. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 331
Vil ministeren forholde sig til, om det er korrekt, at der i forbindelse med offentlige udbud 
er behov for ved hvert udbud at kortlægge markedet for de produkter, som udbuddet 
omfatter, fordi man ikke har adgang til en database, hvor alle varenumre konstant er op
dateret? Ministeren bedes forholde sig til, om dette synes at skabe et unødigt bureaukrati 
for det offentlige og for virksomhederne.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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